
 

 

Protokoll fört vid styrelsemöte med SPF-Kvarnen 29 augusti 2023    

Lokal: Livbojen. 

Närvarande: Inger Edling, Anders Kinch, Anita Andersson, Jan Henriksson, Jan Gunnarsson, Håkan Söderberg 

och Yvonne Werneman. 

 

§65. Mötets öppnande. 
Ordförande Inger hälsade alla välkomna till höstens första styrelsemöte. 

§66. Godkännande av dagordning. 
Dagordningen godkändes. 

§67. Föregående protokoll. 
Föregående protokoll godkändes och undertecknades. 

§68. Vår ekonomi.  
Vår kassör, Jan Henriksson, informerade om ekonomin. Vi kommer att få en summa från 
Hemvårdsförvaltningen. Finanserna är goda i föreningen. 

§69. Medlemsutvecklingen. 
Vår medlemsansvarige, Håkan Söderberg, informerade oss om att vi nu är 550 medlemmar. Vi har 9 
vänmedlemmar och vi har fått 48 nya medlemmar hittills i år. 

§70. Månadsmötet i maj. 
Vi utvärderade vårt månadsmöte i maj och konstaterade att det varit trevlig och lättsamt. 

§71. Resan med historiska förtecken. 
I maj anordnade resekommittén en resa med historiska förtecken. Guider var Dorrit och Bengt Olander, som 
tog oss till olika slagfält under Danskkriget och berättade bloddrypande historier om de olika slagen. En 
mycket intressant resa tillbaka i tiden. 

§72. Bilutflykten. 
Sven Olsson ordnade en bilutflykt i början på juni. Resan började på Annies gård och slutade via slingrande 
småvägar på Gudmundsgården med kaffe och god kaka. Dessutom skulle deltagarna försöka svara rätt på 
några kniviga trafikfrågor. Lättare sagt än gjort!  

§73. Folkhälsodagen. 
Vår folkhälsodag i maj på Annies gård lockade många deltagare. Allt fungerade bra.  

§74. Annies gårds jubileum. 
Inger berättade också om vårt deltagande vid 30års-jubileét för Annies gård under Kristi Himmelsfärdshelgen. 
Det var väldigt lite folk. Vi fick ändå sälja lite lotter och informera om vår förening. 

§75. Reflektion över vårens aktiviteter. 
Vi tittade tillbaka på våra aktiviteter och konstaterade att det mesta fungerat bra. 

§76. Kommande månadsmöte. 
Vid vårt nästa månadsmöte 11 september kommer Erland Nilsson att prata om Harplinge kyrkogård och 
Elisabet Eftring talar om vikten av mammografi – bröstcancer. 

 

 

 



 

 

 

§77. Jullunch för våra medlemmar 85+. 
Vi planerar att ha en jullunch även detta år för våra äldre, då föregående jullunch 2022 blev mycket 
uppskattad. 

§78. Program 2024. 
Vi började skissa på ett program för 2024.  

§79. Massutskick på mail. 
Idag är det bara vår webmaster Anders Kinch, som kan göra massutskick via mail. Bestämdes att han skulle 
lära några fler av styrelsemedlemmarna detta. 

§80. Övriga frågor. 
Jan Henriksson undrade över hur vi uppvaktar våra jubilarer i föreningen. Vi fortsätter skicka födelsedagskort 
som vanligt. 
Inger tog upp frågan om vi skall ha en ny träff för nya medlemmar. Vi tar upp frågan på nästa styrelsemöte. 

§81. Nästa styrelsemöte och kaffeansvarig. 
Nästa styrelsemöte blir 3 oktober på Livbojen.  
Anita Andersson ansvarar för kaffet. 

§82. Mötets avslutande. 
Inger tackade för visat intresse och avslutade mötet. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

……………………………………………………………………………               ………………………………………………………………… 

               Inger Edling   Ordförande                                                      Yvonne Werneman Sekreterare 

 
 
 

 

 

 

 


